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Agenda 
 

1. Diskussion SIRIS-nätverket  
2. Årets utbildningar och seminarier 
3. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier 
4. Omvärldsbevakning 
5. Övrigt 
     5.1 Genomgång medlemsenkät 
6. Nästa möte 
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1. Diskussion SIRIS-nätverket  
 
Kristina Hirschfeldt beskrev samarbetet inom SIRIS, Solitära Internrevisorer i Staten. 
Potentiell källa för seminarier. Ordnar dock inte några egna seminarier utan är mer 
ett forum för utbyte av information och diskussion. Nära samarbete med Offentliga 
nätverket. 
 
 

2. Årets utbildningar och seminarier 
 

Tanja gick igenom genomförda utbildningar och seminarier, med antalet deltagare 
och utvärderingsresultat. Separata underlag finns, ”Statusuppdatering – senaste 
aktiviteter”. Reflektion att Grundkursen fick lägre utvärdering än vanligt. Hade främst 
att göra med formatet för kursen och inte kursinnehållet. Seminariet ”IR chefens 
svåra frågor och vägval” fick mycket bra utvärdering, 9,7. Risk workshop hade relativt 
få deltagare och inte så bra utvärdering. Första gången den hölls, så lite förvånande. 
ECIIA håller ett seminarium kring ”Risk in Focus”, 13 december.  
För kommande utbildningar är det relativt få anmälda hittills.  
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3. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier, tillägg och 
kommentarer sedan förra mötet 

 
       Se ovan under 2 för planerade insatser, och nedan under 4 för förslag till nya  
       insatser.  
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4. Omvärldsbevakning 
 
(JH) Ämnet ”Omvärldsbevakning” var med på Finansforum, skulle även kunna bli ett 
seminarium för alla, mycket intressant område. Riskbedömning metod/modell skulle 
möjligen kunna tas in i Agil riskanalys, alternativt vara ett eget ämne för seminarium. 
Efterfrågas ofta, fundera vidare på hur detta ska hanteras. GTAG och ”Future Ready” 
har täckts av aktiviteter. Även aktiviteten ”Strategisk kompetensförsörjning” har 
delvist täckts via frukostmöte som hölls av Fredrik Söder. 
 
Vidare föreslås att FS tar en vidare dialog med kollega på PwC för frukostseminarium 
med tema ”Kompetensförsörjning”. Tanja tar frågan vidare med GS/VD.  
 
Genomgång av tillagda aktiviteter i filen. Åsa tar med sig 4 aktiviteter 
(Informationsförsörjning, Finansiering och Optimering, Samsyn och Samverkan, samt 
Statistik) till Angelica (sammankallande för offentliga nätverket), för diskussion.  
 
Kristina tar en dialog med Anders kring totalförsvaret generellt.  
 
Jan tar dialog med Urban (Ordförande Advocacy-kommitteen) för diskussion kring 
aktiviteten, ”Advocay – rollen som internrevisor”, med en vinkling av ”soft skills”.  
 
”Soft skills” är ett område som troligen kräver mer aktiviteter, blir allt tydligare hur 
viktigt det är att IR utvecklar sina kompetenser avseende kommunikation, bygga 
relationer med intressenter etc.  
 
Se detaljer i separat Exceldokument, ”Omvärldsbevakning_master_221130”.  

 
 

5. Övrigt  
 5.1 Genomgång medlemsenkät 

  
               
               130 respondenter.  

 
 Övergripande resultat:  
 

• Nöjd med föreningens utbud av seminarier: 7.3 / 10 
• Nöjd med föreningens utbud av utbildning:  7.2 / 10 
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• Nöjd med nätverkens aktiviteter: 7.5 / 10 
• De flesta föredrar fysiskt deltagande för kurser 
• De flesta föredrar kortare seminarier online på förmiddagar  
• De flesta föredrar nätverksträffar med fysiskt deltagande 
• De flesta föredrar konferenser med fysiskt deltagande 
• 58% har inte varit i kontakt med kansliet 
• Nöjd med kansliet: 8.9 / 10 

 
Tanja delar sammanställning inför nästa möte för diskussion.  
 

 
6. Nästa möte 

 
31 januari, 2023 kl 9.30-11.00. Möte hos IIA Vasagatan 7. 

 
 
 
 
 


